

TURINYS

Energetika

Alla LJUNGMAN, Vidmantas JANKAUSKAS. Prekyba su trečiosiomis šalimis elektra, pagaminta naudojant atsinaujinančius energijos išteklius.....	1
Vygandas GAIGALIS, Romualdas ŠKĖMA. Lietuvos pramonės sektoriaus vystymosi bei kuro ir energijos vartojimo pramonėje 2005–2010 m. analizė.....	9
Ramūnas PONELIS, Vaclovas AŽUBALIS. Šiluminių elektrinių generatorinių agregatų režimų modeliavimas.....	21
Dalia ŠTREIMIKIENĖ, Indrė ŠIKŠNELYTĖ. Sprendimų priėmimas energetikos sektoriuje.....	30

Šiluminė fizika

Jonas GYLYS, Tadas ŽDANKUS, Martynas GYLYS, Rolandas JONYNAS. Plokščių paviršių aušinimas dvifazių putų srautu.....	39
--	----

Hidrologija

Jonas JABLONSKIS. Gyvenimas, paskirtas Lietuvos upėms tyrinėti	47
---	----

Kronika	i
----------------------	---

CONTENTS

Energetics

Alla LJUNGMAN, Vidmantas JANKAUSKAS. Trade of electricity produced using renewable energy sources with the third countries.....	1
Vygandas GAIGALIS, Romualdas ŠKĖMA. Analysis of 2005–2010 Lithuanian industry development and consumption of fuel and energy.....	9
Ramūnas PONELIS, Vaclovas AŽUBALIS. Modeling of operating conditions for thermal power plant units.....	21
Dalia ŠTREIMIKIENĖ, Indrė ŠIKŠNELYTĖ. Decision-making in the energetics sector.....	30

Thermophysics

Jonas GYLYS, Tadas ŽDANKUS, Martynas GYLYS, Rolandas JONYNAS. Usage of two-phase foam flow for cooling of plane surfaces.....	39
--	----

Hydrology

Jonas JABLONSKIS. Life devoted to Lithuanian river research.....	47
---	----

Chronicle	i
------------------------	---

СОДЕРЖАНИЕ

Энергетика

Алла ЛЮНГМАН, Видмантас ЯНКАУСКАС. Торговля с третьими странами электроэнергией, произведенной используя возобновляемые источники энергии	1
Вигандас ГАЙГАЛИС, Ромуалдас ШКЕМА. Анализ развития промышленности в Литве и потребления в ней топлива и энергии в 2005–2010 гг.....	9
Рамунас ПОНЯЛИС, Вацловас АЖУБАЛИС. Моделирование режимов работы агрегатов тепловых электростанций.....	21
Даля ШТРЕЙМИКЕНЕ, Индре ШИКШНЕЛИТЕ. Принятие решений в энергетическом секторе.....	30

Теплофизика

Йонас ГИЛИС, Тадас ЖДАНКУС, Мартинас ГИЛИС, Роландас ЙОНИНАС. Охлаждение плоских поверхностей потоком двухфазной пены	39
--	----

Гидрология

Йонас ЯБЛОНСКИС. Жизнь, посвященная исследованию рек Литвы.....	47
--	----

Хроника	i
----------------------	---